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Närvarande 

Ledamöter: 

Rasmus Jonlund (FP)  ordförande 

Monika Lindh (S)   vice ordförande 

Mårten Andersson (V)  

Maria Braun (M)    

 

Ersättare:  

Mats Berglund (MP)   

Joar Forssell (FP)  Tjänstgörande 

Cecilia Önfelt (C)  

 

Arba Kokalari (M) var förhindrad.  

 

Tjänstemän: 

Lennart Ploom och Johan Bergkvist  

 

§ 1  Justering 
Rasmus Jonlund och Monika Lindh utsågs att 

justera dagens protokoll. 
 

§ 2  Godkännande av föredragningslistan 

Förslaget till dagordning godkändes. 
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Ärenden till kulturnämnden 8 april 
§ 3 Underlag för budget 2015 med inriktning 

2016 och 2017 Stadsarkivet, dnr 1.2-
4368/14 

Ärendet föredrogs. 

Arkivutskottet föreslår kulturnämnden besluta: 

att godkänna Stadsarkivets förslag till underlag för 

budget år 2015 och inriktning 2016 och 2017 

att hemställa hos kommunstyrelsen om att en 

omslutningsförändring på 12,0 mnkr genomförs 

till 2015 års budget 

att överlämna underlaget till kommunstyrelsen 

 

Särskilt uttalande lämnades av Mårten Andersson 

(V), Mats Berglund (MP) och Monika Lindh (S), 

enligt följande: 

Stadsarkivet är en mycket välskött förvaltning 

inom Stockholms stad. Arkivet är i hög 

konkurrens Nordens mest välbesökta 

arkivinstitution och planerna för den närmaste 

framtiden är ambitiösa vad gäller såväl bemötande 

av besökarna som hantering av den information 

som arkivet tillhandahåller. 

Samarbetet med den vetenskapliga forskningen 

ska stärkas, vilket är välkommet och borde vara 

vägledande för fler av stadens förvaltningar. 

Likaså är arkivets mångåriga engagemang för en 

friare IT-struktur och öppen data bevis för den 

proaktiva viljan till nyskapande förändring och för 

den starka kompetens arkivets personal besitter. 

Arkivet visar således prov på höga ambitioner 

gällande verksamheten för kommande budgetår, 

och det är vår djupa förhoppning att Stockholms 

stad i höst, för första gången på åtta år, får 

möjlighet att möta de höga ambitionerna med en 

lika ambitiös och ansvarig kommunal budget. 

 
§ 4 Stadsarkivets remissvar om krav- och 

behovsanalys angående gemensam it-
service, GS-IT, dnr 1.6-4366/14 

  Ärendet föredrogs. 

  Arkivutskottet föreslår kulturnämnden besluta: 

Att godkänna Stadsarkivets tjänsteutlåtande som 

svar på remissen 
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Anmälningsärenden 

 

§ 5  Månadsrapport mars 

  

§ 5  Stadsarkivarien informerade om 

- Antalet besök till Stadsarkivet fortsätter att 

öka. Hittills i år har antalet besökare ökat med 

20 procent jämfört med motsvarande period 

föregående år.  

 

§ 6   Övriga frågor 

  Det fanns inga övriga frågor.  

 

Nästa sammanträde äger rum måndag den 19 maj 2014  

kl 16:00 

 

Vid protokollet 

Johan Bergkvist 


